
Nieuwe indeling grote maat, ereklasse en limietklasse 
 
Zoals iedereen weet is het bij de grote maat een probleem om de ereklasse vol te krijgen.  
We hebben momenteel te weinig hackneys in de ereklasse grote maat , en deze moeten dan 
ook allemaal aanwezig zijn wil de rubriek door kunnen gaan. 
Hierdoor vervalt de ereklasse regelmatig. Om deze niet helemaal kwijt te raken, omdat de 
organisaties ze dan niet meer op het vraagprogramma willen uitschrijven, meende het 
bestuur dat ze een oplossing moesten zoeken voor dit seizoen.  
Op punten selecteren geeft onvoldoende deelnemers in de ereklasse. 
 
Het bestuur stelt daarom het volgende voor: 
Wanneer er te weinig deelnemers zijn in de limietklasse of ereklasse grote maat, worden 
deze rubrieken samen gevoegd, en dan verdeeld op basis van de behaalde punten en maken 
we er 2 rubrieken van. 
Wel moeten er minimaal 4 hackneys in één rubriek ingeschreven staan, alvorens we dit 
zullen gaan doen. 
 
Op de Najaarsvergadering zullen we dit evalueren. 
 
Namens het bestuur, 
 
Bettie van Luytelaar, 
Secretaris VHN 


